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Protokoll	nr	4	vid	styrelsen	för	Kristianstads	Golfklubb	ideell	förening	

Närvarande:	Annelie	Wiedeheim,	Ulf	Georgson,	Fredrik	Åsare,	Magnus	Jönsson,	Lena	
Södergren,	Bengt	Skough	
	
Ej	närvarande:	Therese	Högström,	Olle	Fribert	

§	1	Mötet	öppnades	av	styrelsens	ordförande	Fredrik	Åsare		
	
§	2	Dagordningen	fastställdes	
	
§	3	Fastställande	av	protokollförare	och	justeringsperson		
	
Utsågs	Ulf	Georgson	att	föra	protokollet	och	Bengt	Skough	att	justera	detsamma.	
	
§	4	Föregående	mötesprotokoll		
	
Godkändes	föregående	mötes	protokoll	och	lades	till	handlingarna.	
	
§	5	Ekonomi	uppdatering	
	
Finns	en	god	förhoppning	att	budgeten	kommer	hållaas.	
En	hel	del	småkorrigeringar	behöver	göras	och	vissa	rutiner	förbättras.	
	
§	6		Kommittéernas	uppdatering	
	
Ordförandens	info	
KGK-info	måste	förtydliga	vad	som	är	information	från	bolaget	respektive	klubben.	
Det	är	tråkigt	att	vissa	medlemmar	rapporteras	ha	burit	sig	illa	åt	både	på	våra	banor	
och	på	andra.	Styrelsen	följer	de	utredningar	som	görs	och	överväger	disciplinära	
åtgärder.	
Bussen	skall	servas	och	behållas	tilss	vidare.	
Eventuellt	kommer	vi	byta	bank.	Frågan	kommer	tas	upp	på	en	extra	stämma	i	
november.	
Det	är	inte	sant	att	bolaget	skulle	arrendera	Degeberga	WGK.	
Arbetet	med	att	revidera	stadgarna	fortskrider.	Ulf	fortsätter	arbetet	med	stöd	av	Mikael	
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Ekström	och	presenterar	förslaget	på	höstmötet.	
Bengt,	Ulf	och	Fredrik	tar	fram	ett	förslag	på	hyresavtal	med	bolaget	avseende	bussen	
och	lokaler.	
Medlemmarna	önskar	ett	fikabord	vid	10:ans	tee.	Styrelsen	verkar	för	att	det	realiseras.	
	
JEK	
Carla	och	David	vill	ha	ett	möte	om	varför	damerna	trillade	ur	högsta	serien.	Magnus	och	
Fredrik	bokar	möte	med	dem	och	Robban.	
Juniorerna	skötte	sig	bra	och	vann	i	Skåne.	
Åke	Nilsson	var	utmärkt	som	coach.	
Det	är	tyvärr	ett	minskat	träningsintresse	bland	juniorerna.	
Diskuterades	att	använda	en	del	träningstimmar	till	öppen	medlemsträning.	
Planering	av	vinterträning	pågår.	Bland	annat	måste	lokalfrågan	lösas.	
	
Tävlingskommittén		
Olle	deltog	inte	på	mötet,	men	klart	är	att	medlemmarna	är	tillfreds	med	det	nuvarande	
tävlingsupplägget.	
	
Damkommittén,	marshalls	och	starters	
Intresset	för	damutflykterna	har	stort	och	uppskattats.	
10	december	blr	den	en	damkväll	med	Sara	som	informatör.	
Annelie	håller	på	tillsammans	med	Österlens	GK	att	ordna	ett	matchspel	med	15	
deltagare	från	respektive	klubb.	
	
Golfvärdar/marshalls	
Under	året	har	vi	haft	120	golfvärdar	och	80	marshalls.	
Nästa	år	diskuteras	med	Bolaget	om	antalet	marshallkörningar	skall	öka	och	vilka	tider	
som	är	optimala.	
	
Medlemskommittén	
Välkomstbrev	från	styrelsen	till	nya	medlemmar	ska	skickas	från	och	med	nästa	år.	
Vi	behöver	löpande	information	från	bolaget	om	nya	medlemmar.	
	
Jubileumskommittén	
Kommittén	har	fullgjort	sitt	arbete	och	upplösts.	Representanterna	har	samtliga	gjort	ett	
mycket	gott	jobb.	
Tävlingarna	har	samkörts	med	tävlingskommittén	på	ett	fullgott	sätt.	Det	har	kommit	in	
önskemål	om	att	tredje	jubileumstävlingen	skall	bli	årlig	och	i	så	fall	ingå	i	Åhusveckan.	
Födelsedagsfirandet	den	8	juni	drog	bortåt	300	medlemmar.	
Middagen	hade	170	sittande.	
Tävlingen	18	augusti	hade	194	startande.	Minglet	under	dagen	var	uppskattat.	
Prisutdelningen	på	kvällen	likaså.	
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§	7	Övriga	frågor	
Beslutades	att	inte	acceptera	kontant	betalning	på	auktionen	vid	Rosa/Blå	bollen.	
	
	
§	9	Nästa	styrelsemöte	blir	den	14	oktober	kl	19.00	i	Pines	konferensrum.	

§	10	Ordföranden	tackade	för	mötet	och	avslutade.		

  
Ordförande	

.......................................................		
Fredrik	Åsare	

Protokollförare	

.......................................................		
Ulf	Georgson	

Justerare	

.......................................................	
Bengt Skough 
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